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§ 94 Dnr UBN/2014/163 

Information om uppföljning av resurser till barn i behov 

av särskilt stöd i förskolan 
 

Beslut 
1. Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

2. Utbildningsnämnden ger utbildningsdirektören i uppdrag att studera de 

utvecklingsområden som framkommit i rapporten. 

3. Utbildningsnämnden ger utbildningsenheten i uppdrag att fortsätta den påbörjade 

uppföljningen av dessa elever. 

4. Utbildningsnämnden ger utbildningsdirektören i uppdrag att i det fortsatta arbetet även 

göra någon form av jämförelse på detta område med någon kommun som är jämförbar 

med Nacka, till exempel Sollentuna. 

Ärendet 

Resurssamordnaren Eva Westin har gjort en uppföljning av barn födda 2003 eller 2004 och 

som i förskolan varit i behov av särskilt stöd. Syftet är att följa upp om det särskilda stödet 

har gett effekt. Den grupp barn som ingår i uppföljningen har haft ett omfattande behov av 

särskilt stöd i förskolan.  

I slutet av uppföljningsperioden var det knappt en av tio elever som av rektorerna bedöm-

des inte ha behov av särskilt stöd. Gemensamt för dessa var att inlärningssvårigheter inte 

angetts som orsak till de tidigare stödåtgärderna.   

Fler än nio av tio elever i den undersökta gruppen hade behov av särskilt stöd under hela 

uppföljningsperioden. Många av dessa bedömdes ha långvariga svårigheter. Totalt 12 elever 

hade vid uppföljningsperiodens slut börjat i särskolan.  

Rektorerna bedömde ofta att effekten av det särskilda stödet gav eleverna goda förutsätt-

ningar. Det speglar vikten av att tidigt identifiera barn i behov av stöd så att rätt typ av stöd 

kan sättas in så tidigt som möjligt.  

Samtidigt efterfrågade många rektorer mer kompetens i både hur man stödjer eleverna fullt 

ut och i att identifiera orsakerna till stödbehoven.  Rektorerna menade att elevernas svårig-

heter ofta blir tydligare ju äldre de blir, vilket gör situationen svårare att hantera. Trots det 

bedömde många rektorer att effekterna av stödet varit effektivt för flera elever, det vill säga 

elevens svårigheter hade minimerats eller helt avtagit. 

Ett antal utvecklingsområden har framkommit i denna uppföljning: 

 Tillgången till specialpedagoger i förskolan.  
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§ 94 forts 

 

 Tillgången till pedagoger för de yngre eleverna i skolan.  

 Tydliggörande av arbetet med målen för elevernas sociala utveckling.  

 Kvalitetsarbetet gällande uppföljning och utvärdering för barn i behov av särskilt stöd i 

förskolan.  

 Kompetens för att stödja barn med sen utveckling i förskolan.  

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-11-30 

Rapport 2015 –Uppföljning av effekter av särskilt stöd 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag med tillägget att 

nämnden ska ge utbildningsdirektören i uppdrag att i det fortsatta arbetet även göra någon 

form av jämförelse på detta område med någon kommun som är jämförbar med Nacka, till 

exempel Sollentuna. 

 

I detta förslag instämmer Magnus Söderström för Miljöpartiet. 

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

 

Protokollsanteckningar 

Magnus Söderström (MP) antecknar följande: 

Miljöpartiet har med stort intresse tagit del av den rapport som här presenterades för 

utbildningsnämnden gällande uppföljning av resurser till barn i behov av särskilt stöd i 

förskolan. Det är uppenbart att det finns ett stort utvecklingsområde när det gäller tillgång 

på kompetens för att kunna möta alla barns behov både i förskolan och i tidigare åldrar i 

grundskolan.  

Vi ser en uppenbar risk att grundskolan inte är tillräckligt systematisk i sitt kvalitetsarbete 

när det gäller att följa upp elevers sociala utveckling. En rimligt utformad modell med 

individuella utvecklingsplaner som följer med eleven från förskola och framåt skulle kunna 

underlätta överlämningar mellan olika skolformer och även vidare upp i grundskolan. 

Tyvärr skulle det i dagens skola medföra väldigt mycket merarbete då lärarna i grundskolan 

redan har stor arbetsbelastning.  

- - - - - 
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§ 95 Dnr UBN 2014/268-630 

Analysgrupper – en metod för skolbaserat 

kvalitetsarbete 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

 

Ärendet 

Utbildningsnämnden har inom ramen för sin satsning på forskning och utveckling genom-

fört ett arbete för att utveckla och pröva en metod för analysgrupper på fyra skolor i 

Nacka. En analysgrupp är en lärargrupp som analyserar en problemställning enligt en struk-

turerad metod. Utbildningsenhetens bedömning är att det är en bra metod för kvalitets-

arbete på skolor. Arbete har uppmärksammats på flera olika sätt och följts av den holländ-

ska forskaren Kim Schildkamp som utvecklat metoden. Vår förhoppning är att metoden 

sprids och används på fler skolor. 

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-11-26 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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§ 96 Dnr UBN 2015/181-041 

Internbudget för utbildningsnämnden år 2016 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden beslutar fastställa nyckeltal enligt bilaga 1 till utbildningsenhetens 

tjänsteskrivelse. 

2. Utbildningsnämnden beslutar fastställa tilläggsbelopp enligt bilaga 2 till utbildnings-

enhetens tjänsteskrivelse. 

3. Utbildningsnämnden beslutar fastställa uppföljnings- och utvärderingsplan enligt bila-

ga 3 till utbildningsenhetens tjänsteskrivelse. 

4. Utbildningsnämnden beslutar fastställa internkontrollplan enligt bilaga 4 till utbild-

ningsenhetens tjänsteskrivelse. 

5. Utbildningsnämnden beslutar fördela budget för nämnd-, myndighets- och huvud-

mannauppgifter enligt utbildningsenhetens tjänsteskrivelse i ärendet. 

Ärendet 

Kommunfullmäktige beslutade den 16 november 2015 om mål och budget inklusive 

checknivåer för år 2016. Utbildningsnämndens budget fastställdes till 2 584,9 miljoner 

kronor, varav 2 307,4 miljoner kronor avser checkar och 277,5 miljoner kronor övriga 

kostnader.  

Utbildningsnämnden ska i sin internbudget fördela resurser utöver checkramen, besluta om 

nyckeltal, uppföljnings- och utvärderingsplan samt plan för internkontroll.  

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-11-06 med bilagorna 

1. Nyckeltal 

2. Tilläggsbelopp 

3. Uppföljnings- och utvärderingsplan 

4. Internkontrollplan 

5. Utdrag ur fullmäktiges beslut om nämndens budgetfördelning 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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§ 97 Dnr UBN 2015/139-630 

Information om nya regler och mottagning av nyanlända 

elever 

Beslut 
1. Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

2. Utbildningsnämnden ger utbildningsdirektören i uppdrag att i återkomma till nämnden 

med information om arbetet med språkintroduktion på gymnasiet gällande bland annat 

vilket ansvar som nämnden har i detta sammanhang, hur planeringen för platstillgång 

ser ut samt något exempel på hur någon annan jämförbar kommun har arbetat med 

denna fråga. 

Ärendet 

I detta ärende ges övergripande information om dels den nya skollagsreglering kring ut-

bildningen av nyanlända elever som träder i kraft vid årsskiftet, dels om mottagningen av 

nyanlända elever i Nacka. Syftet är att besvara ett antal frågor som ställts i anslutning till 

informationsärendet om nyanlända elever vid utbildningsnämndens sammanträde den 5 

november 2015 och som framgår i protokollsanteckningen från det mötet.  

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-11-28 

Bil.1 Preliminära skisser på hur kommunen organiserar mottagandet av nyanlända 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag med tillägget att 

nämnden ska ge utbildningsdirektören i uppdrag att i återkomma till nämnden med infor-

mation om arbetet med språkintroduktion på gymnasiet gällande bland annat vilket ansvar 

som nämnden har i detta sammanhang, hur planeringen för platstillgång ser ut samt något 

exempel på hur någon annan jämförbar kommun har arbetat med denna fråga. 

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  
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§ 97 forts 

Protokollsanteckningar 

Tobias Nässén (M), Lena Linnerborg (L), Johanna Svederud (C) och Karolina Johansson 

(KD) antecknar för allianspartierna följande: 

Allianspartierna är mycket angelägna om att mottagandet av nyanlända elever sker på ett så 

kvalificerat och resurseffektivt sätt som möjligt. Målet måste vara att ge bästa möjliga förut-

sättningar för en framgångsrik utbildningsresa för eleverna.  

Antalet nyanlända elever har ökat under höstterminen och förväntas fortsätta att öka nästa 

år. Därför är det angeläget att utbildningsnämnden inom ramen för nämndens uppdrag och 

ansvar fortlöpande följer och utvärderar utvecklingen av arbetsformer för att på bästa möj-

liga sätt ta emot nyanlända elever i de olika skolor som finns i Nacka. 

Som exempel på saker att utvärdera och analysera finns vad forskning och beprövad erfa-

renhet säger om vad som främjar bästa möjliga mottagande av nyanlända elever. Finns det 

till exempel studier av hur särskilda mottagningsskolor arbetar jämfört med ett decentrali-

serat arbetssätt? Ett annat sätt att öka kunskapen i denna fråga är att fortsätta att bjuda in 

huvudmän från såväl den kommunala huvudmannen som från fristående huvudmän till 

nämnden för att dela med sig av praktiska erfarenheter. 

Vi allianspartier värnar alla elevers rätt till behöriga lärare, och är därför också kritiska till 

att kompetensförsörjningen inom vissa delar av den statliga lärarutbildningen inte fungerar. 

Mot den bakgrunden är det viktigt att nämnden har beslutat att graden av behöriga lärare i 

Nackas olika skolor ska vara en del av nämndens löpande utvärdering och kvalitetsarbete. 

Särskilt viktigt att studera är hur skolorna löser rekryteringen av lärare i svenska som andra-

språk samt lärare och studiehandledare med kompetens i elevernas olika modersmål. 

Vi ser positivt på samverkan mellan olika huvudmän och här utgör utbildningsenhetens 

huvudmannaträffar ett bra forum för samtal om mottagandet av nyanlända elever.   

Avslutningsvis vill vi hålla fram att det också är viktigt att den uppföljning av nyanlända 

elevers studieframgång som nämnden nyligen behandlat fortsätter kommande år. 

- - - - - 
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§ 98 Dnr UBN 2015/139-630 

Statistik över nyanlända november 2015 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

 

Ärendet 
Utbildningsnämnden gav vid sammanträdet den 16 september utbildningsdirektören i 
uppdrag att återkomma till nämnden med en faktaöversikt över mottagandet av nyanlända 
elever i skolor i Nacka utifrån nämndens ansvarsområden. Utbildningsenheten rapporterar 
vid varje nämndsammanträde antalet nyanlända i grundskola och gymnasieskola. 

Jämfört med läsåret 2014/15 har antalet nyanlända i grundskolan ökat med 15 procent 

fram till november 2015. Antal nyanlända är nu 215 stycken. Elever som läser språkintro-

duktion i gymnasieskolan har under samma tid nästan fördubblats och de är nu 118 

stycken. 

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-11-24 

Tabeller och diagram över antal nyanlända i Nackas skolor november 2015 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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§ 99 Dnr UBN 2011/12 

Ändring i utbildningsnämndens delegationsordning 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att införa följande ändring i nämndens delegationsordning: 

Punkt 8.7 utgår. 

Ärendet 

Utbildningsenheten föreslår att punkt 8.7 med följande lydelse i nämndens 

delegationsordning utgår: 

Nr Ärende  Lagrum  Delegat  

8.7  Beslut om att börja grundskolan vid sex 
års ålder efter begäran av vårdnadshavare   

7 kap. 11 § SL Rektor  

 

Motivering till föreslagen ändring:  

Det krävs inte ett beslut av hemkommunen för att få börja skolan höstterminen det kalen-

derår då barnet fyller sex år.   

Det framgår av skollagen (7 kap11§) att om ett barns vårdnadshavare begär det hos hem-

kommunen, ska barnet redan höstterminen det kalenderår då barnet fyller sex år jämställas 

med skolpliktiga barn i fråga om rätten att börja skolan (7 kap 11 § SL).  

Det innebär alltså en rättighet, jämställd med vad som gäller för skolpliktiga barn, så länge 

barnets vårdnadshavare begärt att så ska ske.  Att delegationsordningen ändras på ovan-

stående sätt innebär att den som vill börja skolan ett år tidigare behandlas mer rättssäkert 

och att ansökan till årskurs ett förenklas för barnet och dess vårdnadshavare. Förslaget 

medför inga ekonomiska konsekvenser. 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-11-13 

Förslag till delegationsordning med markerad ändring 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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§ 100 Dnr UBN 2015/148-639 

Återremitterat ärende om föreläggande med vite för 

huvudman Maria Lantz, 670114-1662, pedagogisk 

omsorg 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar att huvudmannen uppfyller de krav som ställs i skollagen och 

i auktorisationsvillkoren för att behålla auktorisationen. Frågan om vite och avauktorisation 

är därför inte längre aktuell. Ärendet är därmed avslutat. 

 

Ärendet 
Utbildningsnämnden beslutade vid sammanträdet den 5 november att återremittera ärendet 
om föreläggande vid vite för pedagogisk omsorg, för att pröva om det material som inkom-
mit efter utskick av handlingar uppfyller de krav på huvudmannen som ställs i skollagen 
och i auktorisationsvillkoren. 

Det material som inkommit bedöms visa att huvudmannen uppfyller minimikraven som 

ställs i styrdokumenten.  

 Huvudmannen kan uppvisa ett dokument som beskriver hur huvudmannen arbetar 
utifrån de allmänna råden för pedagogisk omsorg. Beskrivningen av hur verksamheten 
arbetar utifrån de allmänna råden kan utvecklas. 

 Huvudmannen kan uppvisa en skriftlig likabehandlingsplan. Delarna om kartläggning, 
konkreta utvärderingsbara mål samt åtgärder om hur målen ska nås behöver utvecklas. 

 Huvudmannen kan uppvisa att det pågår ett systematiskt arbete med kvaliteten i 
verksamheten och att detta arbete är dokumenterat. Arbetet är godkänt men håller 
mindre god kvalitet och behöver utvecklas. 

 Huvudmannen kan uppvisa att det pågår ett säkerhetsarbete i verksamheten och att 
detta arbete är dokumenterat. Beskrivningen av arbetet behöver utvecklas.  

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-11-23 

Dokumentation av tillsynsprocessen för Maria Lantz pedagogisk omsorg 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) föreslår att nämnden ska besluta att notera att huvud-

mannen uppfyller de krav som ställs i skollagen och i auktorisationsvillkoren för att behålla 

auktorisationen. Frågan om vite och avauktorisation är därför inte längre aktuell. Ärendet 

är därmed avslutat. 
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§ 100 forts 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns förslag.  

- - - - - 
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§ 101 Dnr UBN 2015/148-639 

Återremitterat ärende om föreläggande med vite för 

huvudman Jeanette Blomqvist, 621129-0223, pedagogisk 

omsorg  
 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar att huvudmannen uppfyller de krav som ställs i skollagen och 

i auktorisationsvillkoren för att behålla auktorisationen. Frågan om vite och avauktorisation 

är därför inte längre aktuell. Ärendet är därmed avslutat. 

 

Ärendet 
Utbildningsnämnden beslutade vid sammanträdet den 5 november att återremittera ärendet om 
föreläggande vid vite för pedagogisk omsorg, för att pröva om det material som inkommit efter 
utskick av handlingar uppfyller de krav på huvudmannen som ställs i skollagen och i auktorisa-
tionsvillkoren. 

Det material som inkommit bedöms visa att huvudmannen uppfyller minimikraven som 

ställs i styrdokumenten.  

 Huvudmannen kan uppvisa ett dokument som beskriver hur huvudmannen arbetar 

utifrån de allmänna råden för pedagogisk omsorg. Beskrivningen av hur verksamheten 

arbetar utifrån de allmänna råden kan utvecklas. 

 Huvudmannen kan uppvisa en skriftlig likabehandlingsplan. Delarna om kartläggning, 

konkreta utvärderingsbara mål samt åtgärder om hur målen ska nås behöver utvecklas. 

 Huvudmannen kan uppvisa att det pågår ett systematiskt arbete med kvaliteten i 

verksamheten och att detta arbete är dokumenterat. Arbetet är godkänt men håller 

mindre god kvalitet och behöver utvecklas. 

 Huvudmannen kan uppvisa att det pågår ett säkerhetsarbete i verksamheten och att 

detta arbete är dokumenterat. Beskrivningen av arbetet behöver utvecklas.  

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-11-23 

Dokumentation av tillsynsprocessen för Jeanette Blomqvist pedagogisk omsorg 
  



 
14 (19) 

 9 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 101 forts 

Yrkanden  

Ordförande Tobias Nässén (M) föreslår att nämnden ska besluta att notera att huvud-

mannen uppfyller de krav som ställs i skollagen och i auktorisationsvillkoren för att behålla 

auktorisationen. Frågan om vite och avauktorisation är därför inte längre aktuell. Ärendet 

är därmed avslutat. 

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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 9 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 102 Dnr UBN 2015/172-002 

Beslutsattestanter för år 2016 för utbildningsnämnden 

Beslut 

Utbildningsnämnden utser ordinarie beslutsattestanter och ersättare för ansvar 12100-

12900 enligt bilaga 1. Ordinarie beslutsattestant har rätt att vidaredelegera beslutanderätten 

inom sitt ansvarsområde. Delegationsbesluten ska anmälas till nämnden. 

 

Ärendet 

Enligt kommunens redovisningsreglemente ska nämnderna varje år fatta beslut om ordina-

rie beslutsattestanter samt vid behov om ersättare för dessa.  

Utbildningsnämnden föreslås besluta att utse ordinarie beslutsattestanter och ersättare för 

nämnden enligt bilaga 1. Det är endast den ordinarie beslutsattestant som har rätt att 

vidaredelegera beslutanderätten inom sitt ansvarsområde, dvs. rätt att besluta om alla lägre 

nivåers attesträtt. Delegationsbesluten ska anmälas till nämnden. 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-11-20 

Bilaga 1 Förteckning beslutsattestanter 2016 för Utbildningsnämnden 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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 9 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 103 Dnr UBN 2015/183-214 

Yttrande över detaljplan för södra Nacka strand 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att anta förslaget till yttrande över detaljplan södra Nacka 

strand.  

Ärendet 

Utbildningsnämnden har av planenheten inbjudits till att lämna remissvar på förslag till 

detaljplan för södra Nacka. Utbildningsnämnden lämnar synpunkter på förslaget i de delar 

som berör nämndens ansvarsområde. 

Detaljplanens övergripande syfte är att skapa förutsättningar för en tät, blandad och levan-

de stadsdel, sammankopplade och integrerade stadsrum, attraktiva och kvalitativa rekrea-

tionsmiljöer. Uppskattningsvis planeras cirka 400 nya bostäder tillkomma inom planområdet. 

Planförslaget möjliggör vidare en friliggande förskola invid Tändkulevägen. Dessutom föreslås 

en möjlighet till utökad skolverksamhet i ”gamla Teliahuset”. 

Att en förskola planläggs i området är nödvändigt eftersom efterfrågan på förskoleplatser 

kommer att öka i området. Internationella Engelska Skolan är en mycket attraktiv skolan-

ordnare och det är positivt att de kan utöka sin verksamhet. 

Konsekvenser för barn 

Enligt skollagen ska förskole- och skolplatser erbjudas i barnets närområde. Förslaget till 

detaljplan för området gör att skollagens krav uppfylls.   

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-11-23 

Förslag till yttrande 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag till yttrande.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  
  



 
17 (19) 

 9 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 103 forts 

Protokollsanteckningar 

Magnus Söderström (MP) antecknar följande: 

Vi i Miljöpartiet är positiva till att tillgången till förskole- och grundskoleplatser verkar 

säkerställd. Det är dock viktigt att se till att både förskolebarn och alla elever på Inter-

nationella Engelska skolan får tillgång till lämpliga utomhusmiljöer med inslag av grönska 

som levererar viktiga ekosystemtjänster som minskade partikelhalter i luften och tempe-

raturreglering varma sommardagar men även möjlighet till spontan lek. 

- - - - - 
 
  



 
18 (19) 

 9 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 104 

Aktuell information 
 

Ärendet  

Folkpartiet har bytt namn till Liberalerna. Det förkortas (L). Den nya partibeteckningen har 

införts på namnskyltar, i protokollmallar, förtroendemannaregistret, mm.  

- - - - - 
 
 

§ 105 

Inkomna skrivelser 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar till protokollet att den tagit del av skrivelsen. 

Inkomna skrivelser 

Politikerinitiativ reellt inflytande 

- - - - -  
 

 

§ 106 

Delegationsbeslut 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar till protokollet att den tagit del av besluten. 

Delegationsbeslut  

Sammanställning av beslut om dispens till förskoleplacering, dispens till 

fritidshemsplacering mm januari tom november 2015 

- - - - - 
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 9 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 107 

Övrigt 
 

Magnus Söderström har för Miljöpartiet lämnat in ett politikerinitiativ om reellt inflytande. 

Utbildningsnämnden beslutar att överlämna initiativet till utbildningsenheten för bered-

ning.  

- - - - - 
 
 
 


